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Uprava Perutnine Ptuj na skupščini dobila razrešnico

TV SLOVENIJA 1, 26.8.2011, DNEVNIK, 19:27

ELEN BATISTA ŠTADER: Uprava Perutnine Ptuj, največjega slovenskega mesno-predelovalnega podjetja, v
katerem je pri nas zaposlenih 1.800 delavcev, v Evropi pa kar 3.400, je na skupščini dobila razrešnico.
Delničarji so tudi podprli predlog da bilančni dobiček, 4,5 milijona evrov ostane nerazporejen, a bodo
poslovanje podjetja pregledali revizorji.
GABRIJELA MILOŠIČ: Nezadovoljni s poslovanjem v zadnjih dveh letih, ko je izguba v skupini Perutnina
Ptuj znašala dobrih 5,5 oziroma 12 milijonov evrov, so nekateri delničarji še pred skupščino napovedali,
da bodo poslovanje vzeli pod drobnogled. Uprava jih je pri tem prehitela. Revizijo so predlagali sami in
zato bo potekala pod njihovimi pogoji.
ROMAN GLASER (predsednik uprave Perutnine Ptuj): Se izvzame iz revizije Infond Holding in Center
Naložbe zaradi tega, ker okrog teh dveh dogodkov teče sodni postopek.
MILOŠIČ: Obe naložbi sta vredni okoli 15 milijonov evrov. Približno toliko denarja pa je uprava želela dobiti
z dokapitalizacijo. Svež denar bi namreč nujno potrebovali zaradi preteklih širitev in naložb v Bosni in
Hercegovini in Srbiji ter letošnjih v Makedoniji, Avstriji, Romuniji. Da ni bila sprejeta, je za upravo hud
udarec.
GLASER: Da dokapitalizacija ni sprejeta je pa seveda slabost za delničarje, kajti Perutnina ne bo rasla v
naslednjih letih tako kot je uprava želela in predvidevala.
RAJKO STANKOVIĆ (predsednik Društva malih delničarjev): dokapitalizacije se ti lotiš tako, da v bistvu
delničarje pripraviš in jim poveš: Izčrpali smo vse druge možnosti, ne vidimo več. Če želimo razvoj,
tak in tak s takšnim in takšnim donosom, podprite dokapitalizacijo. Če bi ta dokapitalizacija bila bolje
pripravljena z lastniki, bi jo danes lastniki potrdili.
MILOŠIČ: Da so razmere v perutnini Ptuj veliko bolj resne kot se zdi na prvi pogled pove tudi to, da so
nedavno zastavili blagovno znamko Poli, družinske srebrnine pa se ne prodaja kar tako.
STANKOVIĆ: Zastavili so jo zato, ker je to zahtevala Gorenjska banka za nek star, kratkoročni kredit.
MILOŠIČ: Direktor Perutninine uprave sicer pravi, da to za podjetje ne pomeni nič, kar povsem drži le
vemo, da Perutnino že lep čas pesti, kako dobiti nazaj 26 milijonov evrov vredno naložbo v Merkurju. Če
jih ne bodo, bo Perutnina  zelo globoko v rdečih številkah.
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